

Kalibrierschein / Calibration Certificate

erstellt durch das Kalibrierlaboratorium

issued by the calibration laboratory



Deutsche
Akkreditierungsstelle
D-K-20615-01-00

Xylem Analytics Germany GmbH

Dr.-Karl-Slevogt-Straße 1

82362 Weilheim

akkreditiert nach **DIN EN ISO/IEC 17025:2018**

Kalibrierzeichen
Calibration mark

D-K- 20615-01-00
2021-01

Gegenstand <i>Object</i>	Temperaturdatenlogger <i>temperature datalogger</i>	Dieser Kalibrierschein dokumentiert die Rückführung auf nationale Normale zur Darstellung der Einheiten in Übereinstimmung mit dem Internationalen Einheitensystem (SI). Die DAkkS ist Unterzeichner der multilateralen Übereinkommen der European co-operation for Accreditation (EA) und der International Laboratory Accreditation Cooperation (ILAC) zur gegenseitigen Anerkennung der Kalibrierscheine. Für die Einhaltung einer angemessenen Frist zur Wiederholung der Kalibrierung ist der Benutzer verantwortlich.
Hersteller / <i>Manufacturer</i>	Xylem Analytics Germany GmbH	
Typ <i>Type</i>	EBI 12 T101	
Fabrikat/Serien-Nr. <i>Serial number</i>		
Auftraggeber <i>Customer</i>	Ewald Innovationstechnik GmbH Adelsfürsterpfad 8 69168 Wiesloch	<i>This calibration certificate documents the traceability to national standards, which realize the units of measurement according to the International System of Units (SI). The DAkkS is signatory to the multilateral agreements of the European co-operation for Accreditation (EA) and of the International Laboratory Accreditation Cooperation (ILAC) for the mutual recognition of calibration certificates. The user is obliged to have the object recalibrated at appropriate intervals.</i>
Auftragsnummer <i>Order No.</i>		
Anzahl der Seiten des Kalibrierscheins <i>Number of Pages of the certificate</i>	3	
Datum der Kalibrierung <i>Date of calibration</i>	28/01/2021	

Dieser Kalibrierschein darf nur vollständig und unverändert weiterverbreitet werden. Auszüge oder Änderungen bedürfen der Genehmigung des ausstellenden Kalibrierlaboratoriums. Kalibrierscheine ohne Unterschrift haben keine Gültigkeit.

This calibration certificate may not be reproduced other than in full except with the permission of the issuing laboratory. Calibration certificates without signature are not valid.

Datum der Ausstellung
Date of issue

Leiter des Kalibrierlaboratoriums
Head of the calibration laboratory

Bearbeiter
Person in charge

28/01/2021


Johannes Promberger


Markus Schulz

Xylem Analytics Germany GmbH Dr.-Karl-Slevogt Str. 1, 82362 Weilheim

Amtsgericht München HRB 145685
Ust-IdNr./VAT No.: DE275429984

Geschäftsführer:
Dr. Robert Reining
Ulrich Schwab

Bankverbindungen
DBK München BLZ 700 700 10, Kto.Nr. 201585700
IBAN: DE16700700100201585700
BIC: DEUTEM33XXX
Steuernummer: 119/116/90391